
Frågor och Svar från informationsträff för medlemmar 2023-11-16 

SOLCELLER: 

• Hur ser kapaciteten ut för utbyggnad av solcellsanläggningar? 
Svar: Kommer bli en utmaning att få nätet att räcka till vid en ökad utbyggnad. 

• Nätavgift på solproduktion? Vad gäller? 
Svar: Energimarknadsinspektionen (Ei) har beslutat att alla som äger en egen 
produktionsanläggning ska betala nätavgift (inmatningstariff) som speglar de faktiska 
kostnaderna för inmatning av el. ÅKB har dock inte påbörjat ta ut nätavgift idag. 
Frågor och svar från EI 

• Finns det någon lösning på att spara sin egen produktion? 
Svar: Finns ingen lösning för det idag, eventuellt kan Jämtkraft hjälpa till med en lösning för 
det i framtiden. 
 
 
 

PRISER: 
• Är nätverkskostnaderna uppdelade inom Årsunda?  

Svar: Nej, det är inte uppdelade – så får man inte göra. 
 

• Portföljbaserat pris/ Rörligt pris, vad är skillnaden?  
Svar: ”Portföljpris” är ett rörligt rullande 18 månaders periodpris. ”Rörligt” är ett rörligt pris 
per månad. 
 

• Hur ser jag om jag har portföljpris eller rörligt pris? 
Svar: På din faktura under Elhandel finns uppgift om vilket pris du har. ”Portföljförvaltat” 
eller ”Taxa Rörligt”  
 

• Hur fungerar det vid byte av portföljbaserat/rörligt pris? 
Svar: Man kan när som helst byta från portföljpris till rörligt pris men vi kan i dagsläget inte 
erbjuda ändring tillbaka. 

 
• Hur många av våra ca 1500 medlemmar – köper också el från Årsunda kraft?  

Svar: Vi är tyvärr duktiga på att använda andra elleverantörer, ca 40% köper el från annan 
leverantör.   
 
 

UNDERHÅLL AV NUVARANDE NÄT: 

• Boende i Brunnsvik, Bovik rapporterar om stora problem på nätet och ser gärna att arbete 
prioriteras. Hur ser planering ut för arbete? 
Svar: Nedgrävning av högspänningsledning finns inte inplanerat förrän tidigast 2026 enligt 
nuvarande budget och arbetsplan. 

• Boende i Stormuren undrar och om det finns någon plan för att gräva ner ledning där?  
Svar: Finns i dagsläget ingen plan för det inom det närmaste året. 
 
 

https://ei.se/konsument/el/mikroproduktion-av-el/fragor-och-svar----natavgift-solcellsanlaggning


 

AVYTTRING: 

• Vad är styrelsens tanke kring avyttring? 
Svar:  
Styrelsen kommer att utarbeta en konsekvensanalys utifrån nedan uppräknade scenarion. 
1) Fortsätta som idag med eventuell osäker elleverans 
2) Fortsatt drift men med ökade kostnader för medlemmar 
3) Förutsättningar för fortsatt drift finns inte 
 

INFORMATION: 

• Påpekas att information till medlemmar behöver bli bättre. 
Svar: Det tar vi i styrelsen till oss och kommer att försöka förbättra.  
I första hand vill vi använda Årsunda krafts webbsida men kommer även att använda sociala 
medier.  

 

 

 


